

卫理公会以萨迦守望者 22-28/07/2021

七月第四个星期的祷告事项

一、家庭

- 1.为每一个基督徒父母看见教养儿女的重要性，并实践在家庭教育中来祷告。儿女是上帝赐给父母最佳的产业，因此需要好好教养儿童，使他们将来成为敬畏神、造就人的杰出人才。
- 2.我们为居家学习教育的成功来祷告；期盼所有孩童都能获得学习所需的设备，祷告有能力提供帮助的人的慷慨解囊。祷告教师能迅速胜任和适应以科技为基础的教育，并享受这种新的上课方式。祈祷父母以及衍生家庭能齐心合力有创意的来照料和哺育孩子的成长。也为单亲父母得刚强和得到爱心的支持来维系家庭并且撑得住来祷告。

二、教会

- 1.以祷告来托着教会的传道人、牧师、执事、教会工作人员。牧者的工作是以关怀为主，他们的工作使他们与人有近距离的互动，所以比常人有更大被冠病感染的风险。祷告教会中有仁爱，聪慧的会众愿意照顾那些顾惜他们的牧者，尽量减少没有必要的受感染的接触，也祷告上帝的保护。在当下更多人被感染的情形下，为教会领袖来祷告，有智慧看顾自己和家人。因为他们是珍贵的，他们的服事是至关重要的。我们需要他们都安全健康。让我们呼求上帝用祂的大爱和权能来保护他们。
- 2.祷告我们抱着怜悯和恩慈的心为社区服务，如那些在“国家挂白旗行动”中呐喊的人。祷告我们能关怀自己属区中有需要的群体，并配合教会的力量来施予物质上的援助，让疫情中的人们能感受到从神而来的温情。

三、国家

- 1.为当局逐渐在一些州属放宽封锁令来祷告。砂拉越开始跟进沙巴、檳城、玻璃市、吉兰丹、丁加奴、彭亨、和霹靂进入第二阶段的国家复苏计划。为受疫情肆虐最严重的雪兰莪祷告。祷告当局有智慧和耐心，因为要求放宽更多经济领域和纠正 SOP 矛盾的呼声和压力日渐高涨。
- 2.我们为全天候在“战斗区”工作的前线人员感谢上帝。求上帝保护他们免于耗尽，沮丧和病毒感染。为他们在处理大量寻求治疗和住院的患者时有智慧和怜悯来祈祷。为签约医生得到卫生部公正公平的对待祷告；祷告必要的政策改变来提供应有的福利，并且为他们的辛勤工作和牺牲提供公平的补偿。祷告当局快速的接纳医疗志愿者和私人机构让他们提供服务。

四、世界

- 1.让我们继续为印度、印尼和泰国等仍受到原始新冠病毒和变种新冠病毒肆虐的亚洲国家祈祷。祈求上帝怜悯并且制止疫情在全球和个别区域继续恶化，尤其是新冠变种病毒德尔塔 Delta 和 Lambda。我们为即将在 7 月 23 日在日本举办的奥运会等全球性赛事祈祷，为运动员和各代表团的安全祈祷。为各个政府能迅速、负责任和称职地采取行动祷告。祈祷不要过早地对变种病毒宣示胜利和自满。祈祷拥有疫苗和医疗设备的富有国家肯与较贫穷的国家共享资源。
- 2.祷告工作的恢复，求主使失业者免于绝望和压力，雇主们能有同理心的对待受影响的员工，包括日薪工人和农民工。祷告企业业者不要失去恢复的盼望，时刻保持纪律警惕避免在工作场所引发病毒的交叉感染。祷告业主对于苦苦挣扎的租户富有同情心。

Issachar Watchmen Methodist 22-28/07/2021

Prayer Items for 4th week of July

A. Family

1. Pray that every Christian parent will see the importance of raising children as disciples and practice it in family devotions. Children are the greatest inheritance that God has given to parents. Therefore, children need to be raised well, so that they will become outstanding talents who fear God and edify others.
2. We pray for success of home-based schooling, that all children will have equal access to devices and internet services necessary for their studies. Pray for the generosity of those who have the means to help and give. Pray for teachers to adapt quickly and competently to technology-based education, and find enjoyment in this new method of delivery. Pray that parents and their extended families will patiently and creatively work together for the care, continuing nurture and growth of their children. Pray especially for strength and loving support for single parents to be able to both provide and cope.

B. Church

1. Uphold our pastors, ministers, deacons and church workers in prayer. As clergy are in the caring profession, their work places put them in situations of close contact with people, which makes them vulnerable than most to the Covid-19 infection. Let us pray for loving and wise congregations to take care of the shepherds who care for them, reducing unnecessary exposures to infection and for the Lord's protection. Pray for church leaders to be wise and to take care of themselves and their families even as more of them are being infected; they are precious, and their work important. We need them to stay safe and healthy. Let us ask God to preserve them with His love and His sovereign protection.
2. Pray that we shall have the courage, wisdom and freedom of faith to bring relief, serve the community with compassion, and grace as people cry out for help through the National White-Flag Movement. Pray that we can care for needy households in our own district, and cooperate with the church to provide material assistance, so that people in the epidemic can feel the warmth from God.

C. Nation

1. Pray for the authorities as they begin relaxing the coronavirus lockdowns in various states, as Sarawak joins Sabah, Penang, Perlis, Kelantan, Terengganu, Pahang and Perak in progressing to the second phase of the national recovery plan. Pray for Selangor, the state most adversely affected by the pandemic and lockdowns. Pray for wisdom and patience as the pressures to re-open more sectors of the economy mount and to correct discrepancies in the SOP - grow louder.
2. We thank God for our front-liners who have been working heroically around-the-clock in "war zone" conditions. Please continue to pray for protection from fatigue, discouragement and infection. Pray for wisdom and compassion as they handle the overwhelming number of patients seeking treatment and hospitalization. Pray for contract doctors to be justly and fairly treated by the Health Ministry, for systemic policy changes that will give them due benefits, and for equitable compensation for their hard work and sacrifices. Pray for the quick approval of medical volunteers and private facilities offering their services.

D. World

1. Let us continue to pray for Asian countries affected by the new variants of the coronavirus; like India, Indonesia and Thailand. Pray for God's mercy to stop the pandemic from worsening regionally and globally especially from the Delta and Lambda variants. We pray for global events, such as the Olympic Games that starts on 23 July in Japan, for the safety of the athletes and the various contingents. Pray for the respective governments to act quickly, responsibly and competently. Pray against premature triumphalism, or complacency towards these new Covid variants. Pray that rich nations with stock of the vaccines and medical equipment will continue to share them with the nations that struggle to get them.
2. Pray for job recovery and protection from despair and stress for those who are out of work. Pray that employers are compassionate to all employees adversely affected by this pandemic, especially daily wage earners and migrant workers. Pray that business owners do not lose hope of recovery, and for them to continue to exercise discipline at all times to prevent the spreading of the virus in their workplaces. Pray for landlords to be compassionate and to allow struggling renters time to get back on their feet.

Isakhar Pengawal Methodist 22-28/07/2021

Doa minggu keempat Julai

A. Keluarga

1. Berdoa agar semua Ibu Bapa Kristian mementingkan mengajari anak-anak, dan mempraktikkan dalam keluarga. Anak-anak adalah diberkati Allah kepada Ibu Bapa, jadi mesti mengajari mereka dengan baik supaya mereka menjadi seorang yang mentaati Allah dan memberkati orang lain.
2. Berdoa untuk semua yang belajar di rumah. Agar semua pelajar dapat peralatan-peralatan yang diperlukan untuk belajar, berdoa agar orang dapat membantu membekalkan peralatan. Berdoa agar cikgu cikgu dapat cepat menjadi kompeten dan menyesuaikan diri dengan pendidikan dalam talian dan menikmati cara pengajaran baru ini. Berdoalah agar ibu bapa dan keluarga dapat bekerjasama dan kreatif untuk menjaga dan memelihara pertumbuhan anak-anak mereka. Berdoa agar ibu bapa tunggal menjadi kuat dan mendapat sokongan penuh kasih sayang untuk memelihara keluarga dan mengekalkannya.

B. Gereja

1. Berdoa untuk para Pastor, Pendeta, LCEC, dan kakitangan gereja. Pekerjaan pastor terutama mengambil berat, kerja mereka memungkinkan mereka berinteraksi rapat dengan orang, jadi mereka mempunyai risiko lebih besar dijangkiti oleh coronavirus banding orang biasa. Berdoalah agar ada jemaat yang baik hati dan cerdas di gereja yang bersedia menjaga pastor mereka, meminimumkan peluang berjumpa, dan berdoa untuk perlindungan Tuhan. Dengan lebih banyak orang yang dijangkiti, berdoalah untuk para pemimpin gereja dapat jaga diri dan keluarga mereka dengan kebijaksanaan. Kerana mereka sangat berharga, perkhidmatan mereka sangat penting. Kita memerlukan mereka selamat dan sihat. Marilah kita meminta Tuhan untuk melindungi mereka dengan kasih dan kuasa-Nya yang besar.
2. Berdoa agar kita melayani masyarakat kita dengan penuh kasih sayang, contohnya orang yang memerlukan dalam aktiviti "gantungan bendera putih". Berdoa agar kita dapat mengambil berat golongan yang memerlukan dalam komuniti kita, bekerjasama dengan pihak gereja untuk membantu mereka, agar orang lain dapat mengalami kasih sayang dari Allah melalui kita.

C. Negara

1. Berdoa bila pihak berkuasa secara perlahan-lahan melonggarkan sekatan di beberapa negeri. Sarawak mula mengikuti Sabah, Pulau Pinang, Perlis, Kelantan, Terengganu, Pahang, dan Perak untuk memasuki fasa kedua rancangan pemulihan nasional. Doakan untuk Selangor, yang paling teruk dilanda wabak ini. Berdoalah agar pihak bertanggungjawab memiliki kebijaksanaan dan kesabaran, kerana seruan dan tekanan agar lebih banyak bidang ekonomi dilonggarkan dan SOP yang harus diperbaharui semakin meningkat.
2. Kami bersyukur atas pelayanan kakitangan barisan depan sepanjang masa ini. Mohon Allah melindungi mereka dari keletihan, kemurungan dan jangkitan virus. Doakan kebijaksanaan dan belas kasihan mereka dalam menangani sebilangan besar pesakit yang mendapatkan rawatan dan dimasukkan ke hospital. Doakan agar doktor yang dikontrak diperlakukan dengan adil dan saksama oleh Kementerian Kesihatan; doakan agar perubahan dasar yang diperlukan dapat memberikan faedah sewajarnya dan memberikan pampasan yang setimpal atas kerja keras dan pengorbanan mereka. Berdoalah agar pihak berkuasa cepat menerima sukarelawan perubatan dan organisasi swasta agar mereka dapat memberikan perkhidmatan.

D. Dunia

1. Marilah kita terus berdoa untuk India, Indonesia, dan Thailand dan negara-negara Asia lain yang masih menderita dalam virus COVID-19 dan varian baru. Berdoalah untuk rahmat Allah supaya hentikan wabak daripada terus memburuk di seluruh dunia dan di setiap kawasan, terutamanya varian coronavirus baru Delta dan Lambda. Kita doakan untuk Sukan Olimpik yang akan datang dan yang akan diadakan di Jepun pada 23 Julai dan juga acara global yang lain, dan mendoakan keselamatan atlet dan delegasi. Doakan agar pemerintah bertindak cepat, bertanggungjawab dan cekap. Berdoa agar memandang serius terhadap varian virus. Doakan agar negara-negara kaya yang mempunyai vaksin dan peralatan perubatan yang mencukupi dapat berkongsi sumber dengan negara-negara miskin.
2. Berdoalah untuk pemulihan pekerjaan dan minta Allah menyelamatkan para penganggur dari putus asa dan tekanan, agar majikan dapat memperlakukan pekerja yang terkena dengan empati, termasuk pekerja upah harian dan pekerja migran. Berdoalah agar pemilik perniagaan tidak kehilangan harapan untuk sembuh, dan selalu menjaga disiplin dan kewaspadaan untuk mengelakkan jangkitan virus di tempat kerja. Berdoalah agar tuan tanah bersimpati dengan penyewa yang sedang berjuang.